
Location & contact details
Allen & Overy

5 avenue John.F. Kennedy
L-1855 Luxembourg
Tel: +352 44 44 55 1
Email - Google map

How to get to Allen & OveryComment se rendre chez Allen & Overy
Car. Client parking spaces are available in the car park Place de l’Europe on level -2 
(dedicated A&O parking spots 1 to 8 highlighted in yellow above). You may however 
park on any other spot in the parking garage, subject to availability.
Please take a ticket upon entering the car park which can be validated upon arrival at 
our ground floor reception area.
The car park has underground access to the A&O office via a tunnel (accessible via 
level -2). Follow the tunnel and take the elevators located to the left of the staircase. 
Select Level 0. The main A&O entrance is on the right hand side when exiting the 
elevators.

Tram. Stop Philharmonie/Mudam

Train. Stop Rout Bréck – Pafendall (via the funicular)

Airport. We recommend you take a taxi to the office

Voiture. Des places de parking clients sont disponibles dans le parking Place de l’Europe 
au niveau -2 (emplacements dédiés A&O 1 à 8 surlignés en jaune ci-dessus). Il est 
toutefois possible de se garer où vous le souhaitez dans le parking selon les disponibilités. 
Veuillez prendre un ticket à l'entrée du parking et le faire valider à notre réception du rez-
de-chaussée.
Le parking dispose d'un accès souterrain aux bureaux d'A&O via un tunnel (accessible au 
niveau -2). Suivez le tunnel et prenez l'ascenseur se trouvant à gauche des escaliers. 
Sélectionnez le niveau 0. L'entrée principale d'A&O se trouve à droite en sortant de 
l’ascenseur.

Tram. Arrêt Philharmonie/Mudam

Train. Arrêt Rout Bréck – Pafendall (via the funicular)

Airport. Nous vous recommandons de prendre un taxi pour ce trajet
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